
 
 
Agenda Styremøte ESJFF 27.05.2025 
 
 
Møte nr.  5- 2025 
 
 
 
STYREMØTE Eidsvoll Skog Jeger og Fiskeforening 

 
 
Møtetidspunkt: Langtonhytta 27.05.25, kl. 18.00   

 
Til stede: Bjørn Tore Lindberg, Audun Holtet, Hans Christian Dyrvik, Tore Bekkedal, Atle Rønning, Kjell 
Ivar Bjørn, Tor Arne Karlsen, Linn Karlsen, Asbjørn Ranheim, Jonas Aslesen Hvalbye 
Frafall: Marte Halvorsen, Stein Erik Risbø, Ole Kristian Fosshaug 

Sak 
nr. 

Notat Frist 

1. 
 
 
2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. 
 
 
 
 
 
4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gjennomgang av styremøtereferat fra forrige styremøte 

Referat fra forrige møte gjennomgått og godkjent, med noen merknader. 

Innkommende post/saker: 
- Innkjøp av printer til Langtonhytta før saueaversjonskurset 3. Juni.  Vedtatt innkjøp av 

en som tåler å stå der over tid og med trådløs tilkobling.  
 

- Jakthundutvalget foreslår å ta over ansvaret for taksering av skogsfugl.  Vedtatt. 
 
 

- Det er montert hjertestarter på skytebanen på felles HCWC, hver enkelt klubb må ta 
ansvar i opplæring av denne. Betaling av denne. Skytterutvalget bør ha opplæring, kan 
Marte hjelpe til med dette? 
 

Utgående post: 
- WiFi status: blir installert 06.06.2025 

 
-  Bestilling av buffer/halser med reklame. Må ha bedre bilde, Asbjørn sjekker ut 

reklamehuset eller jaktia for dette. 
 
Økonomi/Regnskap: 

- Saldo pr. d.d.: 1 420 995,31 NOK  
- Oppdatering VIPPS Kassere ikke møtt 
- Innkjøp av jakker til Instruktører og briller på skytebanen, materiell ikke mottatt pr dd.  
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Utvalgsrunde/Saker til hjemmesiden fra utvalgene: 
# Saker/bilder sendes Joakim for publisering på Hjemmesiden. 
 
Jaktutvalget: 

- Oppdatering rovviltpremie . Vedtatt å gå for løsningen som ble løftet på forrige møte. 
 

- Status grunneieravtaler. Mangler et par stykker, men er snart i havn med alle. 
 
 

- Status Rådyrsøknader. Søknadene strømmer på, og det nye søknadssystemet gjør 
jobben litt enklere enn tidligere. 
  

- Status Dronebatterier Bestilt, regning sendt kasserer.  Dronen  har vært ute et par turer 
og hjulpet til med ulike oppdrag.  
 
 

- Priser er oppdatert på Inatur 
 
 

 
Jakthundutvalget: 

- Vedtatt at jakthundutvalget overtar ansvaret for taksering av skogsfugl 
 

Jaktskytterutvalget: 
- Ikke møtt 

 
Fiskeutvalget: 

- Arbeidet med den feilprodusert kulverten er ikke kommet i gang enda. 
 

- Utsetting av fisk: Gjennomført 24.5.25  
 

- Utvalget har vurderer å arrangere en fiskedag neste år. 
 

- Utvalget trenger folk som kan stille på fiskearrengementet til Lions på Lønntjenrbråtan.  
 
Ungdomsutvalget: 

- Gjennomført flere møter med samarbeidende foreninger om å holde «Camp Ungdom 
på Øyangen 27-29 Juni. Påmeldingsfrist 6. Juni. 
 

- Trenger frivillige til å delta som «vakter» - Vedtatt å bidra med 10000NOK til campen Vi 
vil i tillegg søke midler for å få gjennomført dette med naboforeningene. 
 

- To skyttekvelder er gjennomfølrt siden sist, mellom 8 og 9 har møtt opp, engasjerte og 
ivrige deltagere.  
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Kvinneutvalget: 
- Trenger flere til å avlaste på skytekveldene. Ungdomsrepresentant og 

Kvinneutvalgsrepresentant har blitt tildelt for mange vakter.  
 

Seniorutvalget: 
- Venter på svar fra Mathisen angående hytte nevnt på forrige møte. 

 
- Har laget stengsel over bekken. Gapahuken er stengt med grind og flislagt.  

 
- Gytegrus skal legges ut og ved skal hogges.  

 
Arbeidsprogrammet. 

- Gjennomgått og godt dekket. ESJFF arbeider aktivt innen alle programpostene. 
 
 
Eventuelt: 

- Forslag om barneutvalg for å kunne rekruttere og bidra til ulike arrangementer. 
Undomskontanken må være en sentral del av dette utvalget. Dette skal vi jobbe videre 
med. 

- Medlemskvelder for de forskjellige utvalgene, forslag til aktiviteter mottas. 
- Forslag om at rådyrjegere tar vare på kløver og levere til jakthundutvalget.  
- Forslag om at forstasjonen står ute hele året, slik at den står klar til vinteren når 

behovet kommer. (jaktutvalget) 
- Børser på service,  og evt kjøpe inn nye 

 
 

Neste møte:  25.06.2025 1800 
 
Referent: Jonas Aslesen Hvalbye 
 


